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Abstract (en)
The evaluation device (10) has a reader (28) for scanning the coupon or voucher (12) fed past the reader in a given transport direction by a transport
device (20). This feeds the coupons or vouchers to a shredder (34) positioned after the reader, for preventing their re-use. The reader can be
provided by a flat-bed scanner, with the transport direction of the transport device reversed for return of the coupon or voucher when its value cannot
be read.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (10) zum Auswerten maschinenlesbarer Gutscheine (12). Die Vorrichtung (10) hat eine den Gutschein (12)
abtastende Leseeinheit (28) und eine Transporteinrichtung (20), die den Gutschein (12) zum Abtasten an der Leseeinheit (28) in einer ersten
Transportrichtung vorbeiführt. In erster Transportrichtung gesehen nach der Leseeinheit (28) ist eine Schreddereinheit (34) angeordnet, die den von
der Leseeinheit (28) eingelesenen Gutschein (12) zum Entwerten zerkleinert. <IMAGE>
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